

Dominique D'Allaire

Dominique D'Allaire - Accréditations professionnelles : Membre du Barreau du Québec (2000) et du Barreau du Haut-Canada (2002); Éducation: Baccalauréat ès Arts (York University), 1994; LL.B. (Université de Sherbrooke), 1997; M.Fisc. (Université de Sherbrooke), 2000. Expérience: Stagiaire, Ministère de la Justice Canada, Division du Conseil fiscal, 1999-00; Ministère des Finances Canada, Direction de la politique de l'impôt, 1999-2002 et 2003-2004; Bureau du Conseil privé, Secrétariat de la Législation et planification parlementaire / Conseiller, 2002-2003; Ministère de la Justice Canada, Section de droit privé international, 2003 et 2004 jusqu'à présent. Domaines d'expertise: Droit commercial et fiscal, droit électoral, négociations internationales.

Dominique D'Allaire - Professional Certifications: Member of the Barreau du Québec (2000) and the Law Society of Upper Canada (2002). Education: Bachelor of Arts (York University), 1994; LL.B. (Université de Sherbrooke), 1997; M.Fisc. (Université de Sherbrooke), 2000. Experience: Articling Student, Department of Justice Canada, Tax Counsel Division, 1999-00; Department of Finance Canada, Tax Policy Branch, 1999-2002 and 2003-2004; Privy Council Office, Legislation and House Planning / Counsel Secretariat, 2002-2003; Department of Justice, International Private Law Section, 2003 and 2004 to now. Specialties: Business and Tax Law; Electoral Law; International Negotiations.